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Jegyzőkönyvvezető: Tóthné Dr. Kiss-Orosz Mária 
 
Meghívott: Berényi Tamás, Agriafilm Kft 
 
Mirkóczki Zita 
 
Megállapítja, hogy a Bizottság tagjai közül 7 fő jelen van, így a Bizottság 
határozatképes.   
 
Kéri, szavazzanak a napirendről.  Megállapítja, hogy a bizottság 7 igen 
szavazattal elfogadta a napirendeket. 
Jegyzőkönyv hitelesítőnek Csillag Tamást kéri fel. 
 

 

 
Előterjesztés a 2023. évi adventi és szilveszteri programok támogatásáról 

Előterjesztő: Mirkóczki Ádám 

Jelen van 7 fő bizottsági tag. 

jegyzőkönyv-hitelesítő: Dr. Csetneki Attila 

 

1.napirend: 

Mirkóczki Zita 

Itt van a körükben Berényi Tamás az Agria Film Kft. vezetője, aki úgy tűnik, megkapta 

ezt a becses feladatot, hogy a programot megszervezze. Ehhez kapcsolódóan érkezett be 

egy kérelem néhány millió Ft ereéig. 3 tételről van szó egy 34 millió Ft, 8 millió Ft, illetve 

11 millió Ft. Az utóbbi eszközbeszerzésről szól. 

Berényi Tamás 

A Betlehemet sokan kritizálták az elmúlt időszakban, mert próbababák voltak színházi 

öltözékben. Ez valóban nem méltó az Eger Adventhez, ezért szeretnék életnagyságú 

szobrokra lecserélni. A beszerzést az egyik hazai, legnagyobb templomellátótól 

valósítanák meg. Hosszú évekre tudná szolgálni az adventet. Sokan vannak, akiknek 

lényeges az advent vallásos része, így ez a jelenet is. 

A következő a fénydekoráció. Amennyiben a bizottság jóváhagyja, akkor meg kell 

érdeklődnie, a nyár eleji ajánlat még él-e. Ragaszkodik az „Eger” felirathoz, hogy az 

visszaköszönjön a fotókon, így ez még kiegészülne egy ilyen plusz felirattal, ami segít 

továbbvinni a város hírnevét. A beszerzése onnan történne, ahonnan korábban a Média 

Eger beszerezte a fényinstallációkat. 

A költségvetést a tavalyi alapján számolták, annak a KSH szerinti inflációval növelt 

mértékét vették alapul, azaz 14,5%-kal növelt összegét. Korábban a szilvesztert külön 

választották, a tavalyi évtől eltérően. Az idén szintén külön számítják és három napos 

https://eger.hu/public/uploads/vkiszb20231026_001.zip
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programsorozatként tervezik, „Egri Forralt Bor Napok” néven. A vidéki városok közül, a 

múlt évben Eger volt az első a turizmus tekintetében. Szeretnék ezt fenntartani. A 

programot úgy állítják össze, hogy minél szélesebb körben kiszolgálja az igényeket. 

Mirkóczki Zita 

Tavaly 25 millió Ft-ot kaptak. 

Berényi Tamás 

Akkor az nem a 14,5%-kal növelt, de gondolja, az EVAT-ban számolták ki az összeget. 

Mirkóczki Zita 

A múlt évben először adtak 15 millió Ft-ot, majd 10 millió Ft-ot.  

Berényi Tamás 

Akkor alul volt finanszírozva. 

Mirkóczki Zita 

Véleménye szerint, minden rendezvény alul van finanszírozva. A meglévő forrást tudják 

szétosztani. A 25 millió Ft 14,5%-kal növelt mértékére gondolt.   

Berényi Tamás 

Ez esetben alul finanszírozottá válik a rendezvény, de arra törekszik, hogy jó 

minőségben valósuljon meg. A cég számára ez veszteséget fog jelenteni, amit elfogad, 

viszont nem szeretné, ha azt mondanák, felelőtlenül gazdálkodik. Bár szeretne 

alkudozni, amennyiben van helye. 

Mirkóczki Zita 

Itt nem tudnak az összegeken változtatni, az a közgyűlés kompetenciája. 

Juhász Ádám 

Többen kritizálták a tavalyi fellépők színvonalát, ami nem volt méltó az adventhez. 12 

millió Ft van tervezve előadói díjra az adventi időszakban, majd 8 millió Ft a 

szilveszterre. Kérdése, kik lesznek a fellépők. Az utóbbi rendezvény egybe fog esni a 

„Borszalon” című programmal. Nem lesz zavaró egyszerre két boros színvonalas 

esemény a városban? Szerinte, egyeztetni szükséges a szalon szervezőivel, nehogy 

kioltsa egymást a két program. 

Berényi Tamás 

Megküldte már a programtervet, ami ezek szerint nem lett becsatolva. 

Mirkóczki Zita 

Megkapta, amit neki küldött, de csak az érkezett meg. 
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Berényi Tamás 

Finomítottak rajta. Lesz Malek Andrea, Gallus Niki, több helyi előadó akusztikus 

formában. Szabó Attiláék is lesznek, valamint Szekeres Adri. Továbbra is fenntartja, 

hogy a fiataloknak, illetve a bulizni vágyóknak szintén szükséges az igényeit kielégíteni. 

Lesz Bonanza Banzai koncert, Krisz Rudi egy zongoraesttel. 

Reméli, így már a képviselő-testületnek is elnyeri a tetszését, azonban mindenkinek nem 

tudnak megfelelni. Szeretnék, ha nagyobb kulturális értékkel bírna, viszont legyen 

szórakoztató is a program. Nyitott a borászatokkal történő együttműködésre, de Eger 

van annyira nagy város, hogy két rendezvényt elbírjon, hiszen nyáron előfordul, 4-5 

esemény is van egyszerre. 

Mirkóczki Zita 

Ezekkel a fellépőkkel szerződése van? 

Berényi Tamás 

Van akivel igen. 

Mirkóczki Zita 

December 23-ig tartalmazza az anyag. A szilveszteri három napról nem tud semmit.  

Berényi Tamás 

Tervez tűzijátékot, mert az sok embert szokott érdekelni. December 30-án szeretnének 

egy Nagy Feró koncertet. A szilvesztert bulisra tervezik. Ma Magyarországon egy nagy 

koncert nettó 5 millió Ft. Amikor ez nyilvánvalóvá válik, akkor szoktak csodálkozni, 

miként lehet kihozni az „adventet” 12 millió Ft-ból.  

Mirkóczki Zita 

A 8 millió Ft a 3 napos szilveszter kiadásait takarja? 

Berényi Tamás 

Igen, ami tartalmazza a zenei fellépőket, valamint az általa jónak gondolt tűzijátékot. 

Mirkóczki Zita 

Nagyon sokallja az összeget. Az „Egri csillagok” musicalre 5 millió Ft-ot adott az 

önkormányzat 4 napra. 

Berényi Tamás 

 Lehet pozitívan és negatívan hasonlítani egyaránt. 

Mirkóczki Zita 

 Nem lehet összehasonlítani a Gárdonyi napokat más napokkal.  
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A Szépasszonyvölgy nincs bevonva? Amennyiben borról beszélnek, akkor miért nem ott 

tartják ezt a fesztivált. Szerinte gyönyörű a völgy, szépen fel lehet díszíteni, illetve még 

a Márai is rendelkezésre áll a koncertekhez. 

Berényi Tamás 

A szilvesztert pedig visszahoznák ide? 

Mirkóczki Zita 

Nem tudja. Csak szeretné, ha jobban bevonnák a Szépasszonyvölgyet. Ott vannak az 

adottságok, amit nem használnak ki, például a pincék. 

Berényi Tamás 

Az tény, de rendezvényterem nincs. 

Mirkóczki Zita 

De igen, a Márai, amit ráadásul Berényi úr működtet. 

Oroján Sándor 

Szintén ezt szerette volna kérdezni, az adventi programsorozatot ki lehet-e bővíteni a 

szépasszonyvölgyi rendezvényekkel, mert a forralt borozás különösen illeszkedne hozzá. 

Koncepcionális hibának tartja, amiért az elmúlt években mindig a Dobó téren tartják a 

nagykoncerteket vagy bármit. Szerinte, a forraltborozásnak a völgyben nagyon jó helye 

lenne. Maga a helyszín is jól illeszkedik az advent hangulatához. 

Nem ért egyet azzal, sok a rendezvényre szánt forrás. Véleménye szerint, még inkább 

kevés. Megnézne más városokat, mennyiből hozzák ki az adventi rendezvényt. Inkább 

azt az irányt támogatja, hogy minőségi programokat valósítsanak meg és ehhez adjanak 

megfelelő összeget. A büdzsé elbírja, bőven rendelkezésre állnak források, legalábbis, 

ami a rendezvényeket illeti. Legyenek olyan programok, amelyek Egert híressé teszik és 

adventre idejönnek a turisták, nem pedig más városokba. 

Külön sérelmezi, amiért nem lesz Kozso. 

Juhász Ádám 

Egyetértve Oroján Sándorral, az adventi időszakban a fellépőkre a 12 millió Ft-ot 

kevésnek tartja. Más megyei jogú városokba lényegesen több és nevesebb fellépőket 

tudnak elvinni. A borászokkal szükséges egyeztetni a völgyben, mert a forraltborozást 

nem mindenki azonosítja a minőségi borfogyasztással. Azt tapasztalta, a völgybe 

szívesen mennek az emberek rendezvényre. Lehetne egy szép programsorozatot 

megvalósítani, ami a végén egy nagy bulizós eseménnyel zárulna a Máraiban. 

Csillag Tamás 

A kiadásoknál a 12 millió Ft részletezve van, azonban a nagyobbik tétel nincs kifejtve. 

Erről szeretne tájékoztatást kérni, miután ez a legjelentősebb tétel a költségvetésen 

belül.  
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Mi indokolta az előterjesztés sürgősségét? Tavaly évvégén volt egyeztetés a szervezőkkel 

és akkor hozzájuk az az információ jutott el, nem szeretnének adventet szervezni. Majd 

márciusban beérkezett egy előterjesztés a polgármester úr részéről, ami tartalmazta az 

adventet 50 millió Ft-tal. A VKISZB által összeállított támogatási igénynél pedig csak a 

„Belvárosi filmpiknik”, illetve a …18:08 Show” szerepelt. Ezt jobb lett volna előre tervezni. 

Berényi Tamás 

Egyetért, amennyiben nem október vége lenne, akkor nem sürgősségi előterjesztésként 

érkezett volna be, viszont már pontot kell tenni a végére, ki és milyen összegből szervezi. 

Attól, hogy nem feltétlenül szerette volna megszervezni, még a feladata, amit el kell 

végeznie. Arról volt tudomása, vagy az EKMK vagy pedig az ő cége szervezi. Így került 

végül hozzájuk. 

Mirkóczki Zita 

Ennek úgy került pont a végére, hogy Berényi úr lefoglalta a Dobó teret augusztus végén 

erre az időszakra. Őt senki nem kereste meg ezzel összefüggésben. 

Berényi Tamás 

Egyeztetett Pataki Zsuzsával az EKMK vezetőjével. 

Mirkóczki Zita 

Igen, miután lefoglalta a Dobó Teret. 

Berényi Tamás 

Az időbeliségre már nem emlékszik, de úgy gondolta, ideje döntést hozni a témában. 

A kérdezett költségvetésrész tartalmazza az őrzést, a villanyszerelést, a takarítást, de ezt 

meg fogja tudni küldeni hamarosan.    

   Mirkóczki Zita 

A takarítás külön van 1,2 millió Ft-os összeggel. 

Berényi Tamás 

Az a szemétszállítás. 

Gondolkodnak újra felhasználható pohárba, ami kötelező lenne. Ennek több oka is van. 

Nem keletkezne annyi hulladék, illetve a rendezvény színvonalát is emelné. Ez nemcsak 

trendi, hanem a környezetre szintén pozitív hatást gyakorolna. 

Oroján Sándor 

Maximálisan ellenzi a repohár bevezetését, mert a program végén az emberek azt fizetik 

ki, hogy kaptak egy tokent. Ez a fogyasztók átverése és nem környezetvédelem. 

Amennyiben a pénzt kapják vissza akkor tudja támogatni, viszont, ha tokent kapnak, 

akkor nem. 
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Csillag Tamás 

Nem az idegenforgalmi rendezvényekre szánt keret terhére menne a megvalósítás. Az 

előterjesztés értelmében, az EKMK-tól kerülne elvonásra, valamint a Márai 

üzemeltetésére szánt dologi kiadásokból. Volt 210 millió Ft-os rendezvénytámogatási 

keret, amiből 150 millió Ft összegűt szavazott meg programokra a bizottság. A 

múlthéten, amikor feltette alpolgármesterúrnak a kérdést, miért nem lettek ebből 

bizonyos támogatások kifizetve, akkor az volt rá a válasz, hogy nincs rá fedezet. A 

kamatbevételek jelentették volna a fedezetet. 6. hó 30-ig 255 millió Ft kamatbevétel 

érkezett be és ennek ellenére nem lett kifizetve több rendezvény támogatása. A válasz 

szerint, egy nagy kalapról van szó és mindegy, mi lett fedezetként beállítva. A 

problémája, hogy akkor hazugság volt, amit alpolgármesterúr mondott és van pénz az 

„adventet” megtámogatni 53 millió Ft-tal. Amennyiben így van, akkor először fizessék ki 

azokat a szervezeteket, amelyeknek elmaradt a támogatása. Akár a 2023-mas 

költségvetés terhére, 2024-ben megvalósuló programokra. 

Tavaly valóban sok észrevétel érkezett az „adventtel” kapcsolatban. Színvonalas volt, 

viszont a stílus sokak nem tetszését váltotta ki. Túl harsánynak ítélték az advent meghitt 

hangulatához képest. Úgy gondolja, a Betlehemre szánt összeg mindenképp 

támogatandó. Úgy érezte, az advent csak az apropója volt a bulizásnak, a Betlehem pedig 

el volt dugva a Dobó szobor mögé. Tehát, a Betlehemet mindenképp támogatja, a 

rendezvényhez kapcsolódó többi szükséges forrás megítélését pedig akkor, ha a többi 

rendezvény kifizetésre kerül és van keret rá.  

Mirkóczki Zita 

A Máraiból nem szeretné elvenni a 9 millió Ft-ot. A közgyűlésen módosító indítványként 

fogja javasolni, ezt az összeget az idegenforgalmi rendezvények sorra tegyék át. Kéri 

Juhász Tamás segítségét, hogy ez a javaslat fogalmazódjon meg. 

Egyeztetett az EKMK igazgatójával. 

A fényinstallációk véleménye szerint is fontosak, viszont kéri, a rendezvénytér 

elhelyezését oldják meg a tavalyihoz képest jobban. Kérdése, a Gárdonyi tér, illetve a kis 

Dobó tér lesz-e használva. Jó lenne ezeket bekapcsolni. 

Berényi Tamás 

Nem így látja. Sok pozitív visszajelzés érkezett a rendezvénnyel kapcsolatban 

szakemberektől is. Amikor egy teret összeszűkítenek, akkor azt a hatást kelti, hogy 

sokan vannak, ez pedig az embereket arra ösztönzi, következő napon visszalátogassanak 

az adott helyre. Szándékosan lett zegzugos, mert előtte hétfőtől csütörtökig át lehetett 

látni a téren és kevesen voltak. Nem volt olyan sarok, ahová le lehetett volna ülni. Ennek 

ellenére, az idén másként lesz. A terv alapján, hosszanti irányban lesz elhelyezve a 

színpad. Erre a nagykoncertek miatt van szükség. A tér átláthatóságát azzal próbálják 

megtörni, hogy középen egy fedett szigetet fognak kialakítani könyöklőkkel. 
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A fenyőfa elhelyezése ízlés kérdése. Szándékosan a templom elé gondolta, hiszen az úgy 

egy kerek egész. Az idén szintén odatervezte, de az sem gond, ha középre állítják fel. 

Mirkóczki Zita 

Véleménye szerint, a templom előtt jó helyen volt a fenyőfa, csak a Betlehemet is 

hasonlóan központi helyen kellene elhelyezni, hiszen az az advent lényege. 

Berényi Tamás 

A szökőkútnál szeretnék felállítani a Betlehemet az Érsek utca felé nézve.  

Mirkóczki Zita 

Sokan kifogásolták a múltévben, az Érsek utca felől le volt zárva a tér. Ne legyen ilyen az 

idén! 

Berényi Tamás 

Gyakorlatilag két sor mentén lehet majd közlekedni a téren.  

Mirkóczki Zita 

Van a városnak egy kis műanyag műjégpálya. Nem az EKVI-é volt? 

Dudás Gabriella 

Csak üzemeltette az EKVI. 

Berényi Tamás 

Jó lett volna a Gárdonyi térre. 

Csillag Tamás 

Szeretne a 21 millió Ft-os tételről tájékoztatást kérni a napirendi pont tárgyalásáig. 

Abban az esetben tudja támogatni, amennyiben egy módosító indítvány érkezik a 

közgyűlésen, hogy ne a Márai, valamint az EKMK soráról legyen elvéve a forrás, hanem 

a rendezvények támogatása terhére.  

Mirkóczki Zita 

A 25 millió Ft rendelkezésre áll az EKMK során. A többit kell az idegenforgalmi 

rendezvények soráról, hiszen ezek szerint a kamatbevétel is realizálódott.  

Csillag Tamás 

A Strandfesztiválon, illetve a …33:24 kívül volt más rendezvény, ami nem kapott 

támogatást? 

Dudás Gabriella 

Még a … 

Csillag Tamás 
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Ez a kettő nem lett kifizetve. Úgy gondolja, ez nem szakmai, hanem személyes döntés 

volt polgármester úr részéről, ami etikátlan. Az „Ostromnak” a szervezője, tehát van 

személyes érintettsége. Szeretné jelezni, - ahogyan azt márciusban is tette – hogy 1000 

Ft jelképes jogdíj van számára beállítva. Nem sajátmagának szerette volna a pénzt, 

hanem a rendezvényt akarta megvalósítani a 2019-es koncepció szerint. Számára akkor 

elfogadható, ha előtte aláírásra kerül az említett és korábban megszavazott 

rendezvények támogatói okirata. Ezt követően lehet tárgyalni az „Advent” 

támogatásáról.  

2024-ben nem fog leadni „Emlékcsatára” támogatási igényt, az idén történtek elkerülése 

végett, ugyanis el kezdte előkészíteni az eseményt, majd néhány héttel a program előtt, 

le kellett mondania a szereplőket. 

Mirkóczki Zita 

Elkeserítő és szégyen a városvezetés részéről, hogy egy ilyen rendezvényt, ami az 1552-

es ostromról szól, nem támogat. 

Egyelőre a közgyűlés elé bocsátásáról szavaznak, hiszen a bizottság az összegeket nem 

tudja változtatni. Ott tudják majd a mértéket, valamint a költségvetési sort módosítani. 

Csillag Tamás 

Amikor beérkezik a módosító indítvány, hogy az idegenforgalmi jelentőségű 

rendezvények soráról történjen meg a támogatás, akkor már bizottsági hatáskör lesz. 

150 millió Ft lett megítélve és 210 millió Ft a keret. 

Berényi Tamás 

Ez sürgősségivel megy be. A közgyűlés elején vagy a végén fogják tárgyalni? 

Mirkóczki Zita 

Elvileg a végén lesz, de a közgyűlés elején dől el, hogy pontosan mikor tárgyalják.      

Berényi Tamás 

A Szépasszonyvölgyben kivel kell tárgyalnia? 

Mirkóczki Zita 

Berényi úr vezeti a Márait és nem tudja, hogy kivel kell tárgyalni? 

Berényi Tamás 

Többen vannak, akik azt hiszik magukról, hogy velük kell.  

 Juhász Tamás 

Az eredeti előirányzat szerint 110 millió Ft volt. Évközben, azonban voltak olyan 

döntések, hogy támogatják a „Gárdonyi napokat” és azt a 27 millió Ft-ot 

átcsoportosították erről a címszámról. Továbbá a Márait támogatták volna 38 millió Ft-
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tal, amit szintén átcsoportosítottak. Voltak még egyéb rendezvénytámogatások, 

amelyek nem ezen a soron teljesültek. Az első féléves beszámolóban jól látszik, 128 millió 

Ft az előirányzat ezen a soron, amiből félévkor 42 millió Ft teljesült. Jelenleg ez a sor 82 

millió Ft-os kötelezettségvállaláson áll, tehát elvileg van rajta 40 millió Ft. Hangsúlyozza, 

hogy elvileg, mert a fennmaradó összegre bizottsági döntések vannak. Éppen azok a 

döntések, amelyekre a támogatások nem lettek kifizetve. Amennyiben elnök asszony 

erről a címszámról akarja a fedezetet biztosítani, akkor a módosító indítványt úgy 

kellene beadni, egyúttal visszavonja azokat a döntéseket, amiben ezeket a 

rendezvényeket támogatta. Egyébként, nem fogja tudni átkönyvelni az „adventre” ezt az 

összeget, miután bizottsági döntés van arról, hogy le van foglalva. 

Mirkóczki Zita 

Tehát 40 millió Ft van még rajta, ami nem lett kifizetve. Ebben van benne az „ostrom”, 

valamint a „Strandfesztivál”. Ezek szerint, a 40 millió Ftból van még 7 millió Ft? 

Juhász Tamás 

Sajnos nem tudja a pontos összeget, mert nem készült erre. Már időközben is voltak 

döntések, így ebből az összegből is használtak fel az elmúlt két hónap során. 

Dudás Gabriella 

Van egy kimutatása, de nem biztos, hogy 100%-ban fedi a valóságot. Ennek értelmében, 

a teljesen szabadon felhasználható összeg 3 millió 850 ezer Ft. A többire van 

kötelezettségvállalás. 36 millió Ft nem lett kifizetve. Van határozat az „ostromra” és a 

„Strandfesztiválra” egyaránt, viszont amíg nincs visszavonva, addig nem lehet 

felszabadítani, illetve másra költeni. 

Mirkóczki Zita 

Ezek szerint, nincs 9 millió Ft.    

 Berényi Tamás 

Lesz a későbbiekben vagy nem? 

Mirkóczki Zita 

A második félévben beérkező kamatbevételből. Most mindenre kötelezettség van 

vállalva. Ez azt jelenti, hogy 25 millió Ft-ja van. 

Juhász Tamás 

A Márain van szabad előirányzat.  

Mirkóczki Zita 

Ezt nem most fogják megoldani. Egyelőre 25 millió Ft van a 34 millió Ft helyett. 

Berényi Tamás 

Az kevesebb, mint a „Gárdonyi napokra” szánt forrás.   
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Mirkóczki Zita 

Igen, ebben igaza van. Nem lehetett volna előbb egyeztetni a bizottság tagjaival?  

Közgyűlés elé fog kerülni az anyag a mai nap folyamán és ott fognak róla tárgyalni. 

Nem támogatja, hogy a Máraitól vegyék el a pénzt. 

Berényi Tamás 

Az előfinanszírozást meg tudja oldani, viszont a Raiffeisen Banknál van lekötve a 

pénzük, így kamatbevételtől esnek el. Ezért csak a fenntartó jóváhagyásával finanszíroz 

előre, hiszen az a cég kárára történik. 

Mirkóczki Zita 

Esetleg még a tartalékból vagy a maradványból tudják odatenni ezeket az összegeket.  

Juhász Tamás 

Tartalékon nincs pénz. 

Mirkóczki Zita 

A múlthéten azt mondta irodavezető úr a költségvetésről, hogy minden rendben van.  

Oroján Sándor 

Ingatlaneladás nélkül 1,15 milliárd Ft szabad mozgástér volt a költségvetés elfogadásakor 

a büdzsében, azóta pedig …45:04.  

Berényi Tamás 

A 35 millió Ft sem sok. 

Mirkóczki Zita 

Érti Berényi urat, de a 9 millió Ft-ot máshonnan kell odatenni.  

A bizottság 6 igen, 1 tartózkodás mellett elfogadta az 1. határozati javaslatot. 

Berényi Tamás 

Kiegészíti a 2. határozati javaslatot azzal, hogy abszolút támogatja a völgy bevonását. 

A bizottság 5 igen, 2 tartózkodás mellett elfogadta a 2. határozati javaslatot. 

A bizottság egyhangúlag, 7 igen szavazattal elfogadta a 3. határozati javaslatot. 

 
302/2023 . X.26) VKISZB döntés 
A Városi Kulturális, Idegenforgalmi és Szociális Bizottság támogatja az alábbi 

határozati javaslatok Közgyűlés elé terjesztését: 

 

Határozati javaslat: 
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1.Eger Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése az Agria Film Kft. (székhely: 

3300 Eger, Széchenyi u. 14.) részére 34.000.000 Ft, azaz harmincnégymillió forint 

működési célú támogatást nyújt az Adventi programsorozat megvalósítására. A 

Közgyűlés a támogatás nyújtásának fedezetéül elrendeli, hogy az Eger Városi Turisztikai 

Közhasznú Nonprofit Kft. – Márai Látogatóközpont működése - működési költségvetés 

- dologi kiadások II/56/-/1/3/K címszámról kerüljön átcsoportosításra 9.000.000 Ft azaz 

kilencmillió forint, valamint az Egri Kulturális és Művészeti Központ – Működési 

költségvetés – dologi kiadások I/1/-/1/3/K címszámról 25.000.000 Ft, azaz 

huszonötmillió forint az „Agria Film Kft. advent, szilveszter ” új alcímszámra működési 

célú támogatásként a 2023. évi költségvetés II/12-es címszámán belül, kötelező 

feladatként. Jelen döntésével felhatalmazza Eger MJV polgármesterét a megállapodás 

megkötésére.  

Felelős:  Mirkóczki Ádám polgármester megbízásából:  

Spisák György aljegyző 

Kabinet Iroda 

Juhász Tamás irodavezető 

Gazdasági Iroda 

Határidő: 2023. november 10. 

 

2.Eger Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése az Agria Film Kft. (székhely: 

3300 Eger, Széchenyi u. 14.) részére 8.000.000 Ft, azaz nyolcmillió forint működési 

célú támogatást nyújt a HÜTTE - Egri Forralt Bor Napok programsorozat 

megvalósítására. A Közgyűlés a támogatás nyújtásának fedezetéül elrendeli, hogy az 

Eger Városi Turisztikai Közhasznú Nonprofit Kft. – Márai Látogatóközpont működése - 

működési költségvetés - dologi kiadások II/56/-/1/3/K címszámról kerüljön 

átcsoportosításra 8.000.000 Ft azaz nyolcmillió forint, az „Agria Film Kft. advent, 

szilveszter ” új alcímszámra működési célú támogatásként a 2023. évi költségvetés 12-es 

címszámán belül, kötelező feladatként. Jelen döntésével felhatalmazza Eger MJV 

polgármesterét a megállapodás megkötésére.  

Felelős:  Mirkóczki Ádám polgármester megbízásából:  

Spisák György aljegyző 

Kabinet Iroda 

Juhász Tamás irodavezető 

Gazdasági Iroda 

Határidő: 2023. november 10. 
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3.Eger Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése az Agria Film Kft. (székhely: 

3300 Eger, Széchenyi u. 14.) részére 11.000.000 Ft, azaz tizenegymillió forint 

felhalmozási célú támogatást nyújt az Adventi programsorozathoz kapcsolódó 

Betlehem és fény-installáció vásárlására. A Közgyűlés a támogatás nyújtásának 

fedezetéül elrendeli, hogy az Eger Városi Turisztikai Közhasznú Nonprofit Kft. – Márai 

Látogatóközpont működése - működési költségvetés - dologi kiadások II/56/-/1/3/K 

címszámról kerüljön átcsoportosításra 11.000.000 Ft az tizenegymillió forint a „Agria 

Film Kft. felhalmozási célú támogatása – adventi dekorációs installációk ” új címszámra 

a 2023. évi költségvetés III. fejezetében, kötelező feladatként. Jelen döntésével 

felhatalmazza Eger MJV polgármesterét a megállapodás megkötésére.  

Felelős:  Mirkóczki Ádám polgármester megbízásából:  

Spisák György aljegyző 

Kabinet Iroda 

Juhász Tamás irodavezető 

Gazdasági Iroda 

Határidő: 2023. november 10. 

 

 

 
Mirkóczki Zita 

 elnök 

 
Csillag Tamás 

tag 
 

                    

Tóthné Dr. Kiss-Orosz Mária 

jegyzőkönyvvezető 

 

 
 


